



Dora Tomić

Kroatien/Croatia

Dora Tomić ist eine Multimedia-Künstlerin, die 1990 in Kroatien geboren wurde und zurzeit ihren Lebensmittelpunkt in Köln hat. Sie arbeitet mit Video, Installation, Fotografie, Malerei und Musik/Sound mit dem Schwerpunkt auf Themen mit aktuellem Gesellschaftsbezug. Im Jahr 2012 machte sie ihren Bachelorabschluss an der Kunstakademie in Osijek (Kroatien) im Fachbereich Bildende Kunst. 2015 erlangte sie dort ihren Masterabschluss im Bereich Multimedia. Sie erhielt die Auszeichnung des Dekans für erfolgreiche Arbeit während des akademischen Jahres 2012/13 und eine Auszeichnung für die beste Multimedia-Arbeit. 2013 hat sie an einem Künstlerresidenz-Programm in Budapest (ABQ) teilgenommen. Derzeit studiert sie an der Kunsthochschule für Medien Köln im Rahmen eines Postgraduierten-Kunststudiums.

Dora Tomić is a multimedia artist, born in 1990 in Croatia, currently based in Cologne, Germany. She works in the fields of video, installation, photography, painting and music/sound with the main focus on issues related to contemporary society. In 2012 she completed her undergraduate studies (BA) at the Art Academy in Osijek (Croatia), Department of Fine Arts and in 2015 her graduate studies (MA) in the sub-department of Multimedia at the Art Academy in Osijek. There she received the Dean's award for successful work during the academic year 2012/13 and the Award for the best Multimedia work. In 2013 she has attended an art residency program in Budapest, Hungary (ABQ). Currently she studies at the Academy of Media Arts Cologne (Art Postgraduate Degree). www.doratomic.com



Critical Timing, 2013, HD Video, ohne Ton, 02:50 Min.

Critical Timing, 2013, HD video, no sound, 02:50 min.